
SMC GOTLAND:s Distrikt 

PROTOKOLL 

 

Styrelsemöte nr 4, den 14 april 2016 kl. 18.30 

Plats: Hos Linda Skeppargatan 1 Visby 
 

Närvarande styrelsemedlemmar: Linda Westermark, Lars Gardelin, Susann Hammar, Alf 
Söderman, Kent Wiman och Åke Sandström. 
 
Styrelsemedlemmar som har anmält förhinder: Stig Göransson, Stefan Thurgren och Josefine 
Hammar. 
 
(Fetmarkerat namn=ett ansvar finns) 
 

§ 1 Mötets öppnande 

Linda hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2 Val av mötessekreterare sam mötesordförande 
Till mötessekreterare valdes Susann och till mötesordförande valdes Linda. 
 

§ 3 Val av två justeringsmän att jämte ordförande justera protokollet samt sista 
justeringsdag 

Åke S och Kent, valdes till justeringsmän. 
Protokollet skall vara justerat senast den 21 april. 
 

§ 4 Godkännande av dagordning 

Dagordningen gicks igenom och godkändes. 
 

§ 5 Föregående protokoll 
Föregående protokoll, från möte 3, föredrogs och godkändes.  
 

§ 6 Ekonomi 
Ekonomin i distriktet är god. 
Vi beslutade att avvakta med att köpa in en scanner. 
 

§ 7 Genomgång av post 
En faktura från Clarion hotell och en från Skylt & Reklam, har inkommit, samt ett mail till 
Linda, gällande en gratis Knix då man köper en ny motorcykel. 
 

§ 8 Rush-files. Har alla koll på det? 

Vi kom fram till att alla inte har koll på Rush-files och att det är viktigt att vi har det, så att vi 
snabbt kan komma åt de dokument som ligger där.  
Vi skall flagga i god tid, om Rush-files inte fungerar! 
De som fortfarande har problem med Rush-files skall åtgärda det snarast. 
 

§ 9 Facebook, gilla & dela… 

Vi kom fram till att vi inte skall gilla eller dela inlägg, som SMC Gotland, man väljer vem man 
gillar som, i inläggets övre högra hörn. 
 
§ 10 Riskettan, avstämning 
Vi har varit med på alla riskettan kurser som Gotlands Trafikskola har haft och vi är nöjda 
med presentationerna som har gjorts. Det är viktigt att vi har ordning på 
presentationsmaterialet som vi använder! 
 
§ 11 Gotland Ring, avstämning 

Gotland Ring erbjuder priset, 4500 kr för ett årskort, till alla SMC:s och Farnytes medlemmar. 



§ 12 Rabattavtal 
Företaget Joytime som bland annat säljer airbagsvästar och airbagsjackor finns nu med 
bland SMC Gotlands rabattavtal. Stefan och Josefine som ansvarar för rabattavtalen var inte 
med på kvällens möte. 
 

§ 13 Remissen trafikverket 
Affe skall skriva ett förslag på SMC Gotlands skrivelse, till SMC, gällande en remiss från 
Trafikverket. Skrivelsen skall vara inne senast den 1 juni. 
 
§ 14 Onsdagskörningar 4 maj, 25 maj, 1 juni? 
SMC Gotland skall leda 3 onsdagkörningar, den 4 maj, den 25 maj och den 1 juni. Vi 
behöver intresserade personer som kan leda körningar och personer som kan ligga sist i 
fältet och som ser till att alla är med. 
Vi beslutade att söka intresserade personer till körningarna, på facebook. 
 

§ 15 SMC-dag Östercentrum 30/4. Susann, Alf, Kent, Lasse 
Tillstånden är klara. 
Vi kommer att stå utanför Alis, klockan 11-14. Någon behöver kolla om vi kan använda el i 
närheten, så att vi kan köra bildspel på en dator. Vi behöver en lång sladd. 
Det är bra om så många som möjligt kan komma! 
Vi disskuterar vidare på facebook! 
 

§ 16 Drop-in & Avrostning 7/5, Södis? 
Instruktörerna kommer att finnas på Trafikövningsplatsen. Åke Hoas kommer till 
Bilprovningen efter kl. 11 och kör sedan vidare till Trafikövningsplatsen. Kent skall kontakta 
Södis. Linda skall göra numrerade ”Korvbiljetter” som Susann skall dela ut på Bilprovningen 
och som man sedan lämnar på Trafikövningsplatsen, för att få gratis korv. 
Vi disskuterar vidare på facebook! 
 
§ 17 1 maj-körning 
SMC Gotland arrangerar ingen 1 maj-körning. 
 
§ 18 Beställning av info-material 
Har vi redan gjort. 
Vi beslutade att Susann skall kontakta Patrik, för att fråga om han kan ta med sig, överblivet 
material till Borlänge. Patrik kommer till Gotland den 14 maj. 
 
§ 19 School 
Styrelsen är inbjuden till en ”Instruktörs/Styrelse Knix” den 2 maj med inskrivning från 
klockan 17.30, vi kör till kl. 21.30. 
Fyra instruktörer åker till Rosersberg på gruskurs vecka 16. Kursen är betald. 
Affe informerade om att marknadsföringen för School är klar och att det kommer att finnas 
övningar på Trafikövningsplatsen den 7 maj och att man har diskuterat om att ha en körning i 
stadstrafik, på avrostningen den 8 maj.  
Affe har varit på kurs, han berättade bland annat lite om Aktiverande utbildningsmetodik. 
(vilket med få ord betyder, att man inte skall ”mässa” utan att få deltagarna att agera mera 
själva) 
Lasse skall göra en tilläggsbeställning på 300 st. av de foldrar som kommer att ligga i MC-
folket nr 4. 
 
 
 
 
 
 



§ 20 Ordismötet 
Linda berättade om ordismötet: 

 SMC är den största aktiva motorcykelorganisationen i världen.   

 De nya stadgarna precenterades. 

 En stor riksträff planeras i Säfsen. 

 Malin, som är reporter och fotograf från MC-Folket vill göra reportage om de olika 
regionerna, hon vill snart komma till Gotland och vi kom fram till att föreslå henne att 
komma den 6 juni, då vi har Nationaldagskörning. Josefine skall kontakta Malin, för 
att fråga om det passar henne och om hon, när hon kommer, skall köra motorcykel 
eller om hon vill åka med någon. Malin vill även ta en bild på hela SMC Gotlands 
styrelse. 

 I SMC appen skall det framöver finnas en Navigator, som man får köpa till appen. 

 Svedea-samarbetet gynnar alla som försäkrar sin motorcykel oavsett vilket bolag man 
väljer att använda sig av. 

 SMC Gotlands styrelse är ansvarsförsäkrad centralt. 

 Det diskuterades om vad vi skall göra i distrikten. 

 Det finns inget krav om att protollen från styrelsemöten skall ligga på hemsidan. 

 SMC Gotland skall inte skriva MC utan istället skriva motorcykel, i protokoll, på 
hemsida och facebook. 

 
§ 21 Valberedningen 
Linda kommer att avgå ur styrelsen, men hon stannar kvar tills årsmötet.  
Om någon annan inte vill vara kvar, så bör man snarast meddela detta till valberedningen. 
 
§ 22 Övriga frågor 
SMC Gotland har fått en fråga om att ordna en insamling till cancerforskning, vid 
Nationaldagskörningen. 
Vi diskuterade om att SMC kanske skall stå för körningen och att en insamling är bra, men 
att den kanske skall skötas av de som ställde frågan till oss? 
Vi disskuterar vidare på facebook! 
Det är viktigt att vi i god tid, talar om ifall kommer till möten! (om vi är för få, så kan vi inte 
fatta beslut) 
Det är också viktigt att alla läser protokollen. 
 
§ 23 Nästa möte 
Den 16 augusti, klockan 18.30 hemma hos Stig, på Badvägen 20 A i Ljugarn. (möte nr 5) 
 
§ 24 Utvärdering dagens möte 
Det var ett bra möte, vi drog över på tiden igen, men det var många punkter. 
 
§ 25 Mötets avslutande 
Linda avslutade mötet. 
 
 
 
 
                           Linda Westermark                                          Susann Hammar 

                     Ordförande                                                     Sekreterare 
 
             
                  
                     
 
                    Kent Wiman                                                   Åke Sandström 
 



 
                 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 


